
KRONIKA 2021

Ocitli jsme se v současné době ve vážné situaci. Už od října 2020 jsme se nemohli scházet, celá země
byla v karanténě. Spolkový život přestal fungovat. COVID-19 vše zastavil.

Připravilo se očkování, na které není jednotný názor. Všichni nosí roušky, pak respirátory, a to do

obchodů, k lékaři, v hromadné dopravě. Postupně se očkuje.

Až v květnu 2021 se schází výbor Klubu seniorů, kde se radíme co dál. Neuskutečnila se Výroční

členská schůze, která se konává v únoru každého roku. Nikdo neví, jak dál. Nakonec bylo rozhodnuto

uskutečnit setkání členů, kteří byli očkováni a promítnout film pro pamětníky.

Na konci května se výbor znovu sešel, a protože se situace ve společnosti uvolnila, tak připravil plán

akcí na červen. A tak od června 2021 začal Klub seniorů znovu pracovat.



ČERVEN
Ve čtvrtek 3.6. byl předsedou p. Zeťem promítnut film na přání. Byla to hudební komedie

ZVONOKOSY. Členů se sešlo méně-cca 22, protože lidé pořád neměli odvahu chodit do společnosti.

Samozřejmě kromě filmu bylo pro přítomné příjemné si popovídat, když se nemohli půl roku vidět.

Ve čtvrtek 10.6. uskutečnilo se v KS setkání Jubilantů za 1.pol.2021. Jednalo se o tyto jubilanty:

Voštiňáková Hermína    VM-Švabinského652

Dvorská Libuše                VM-Kollárova Krejčí Miroslav            VM-J.K.Tyla1412

Stará Marie                       VM-Svěrákova Urban Jiří                      VM-Krátká 711

Kalhousová Jana               Jarcová 160 Mornštajn Josef           VM-Zd.Fibicha123

Navrátilová Veronika       VM-Tolstého 1138 Vosmeková H                VM-Kalálova993

Onderka Karel                   Podlesí 284 Hadašová Milena          VM-J.K.Tyla743

Šváb Robert                       VM-Křižná 33 Boráková Květoslava    Zubří 619

Heinzová Marie                 VM-Sokolská1088 Janoštíková Blanka        VM-Máchova125

Pelcová Jiřina Ing               VM-Fugnerova 1/401 Čípová Marie

VM-Zahradní100

Hradilová Ivanka                 VM-Králova 528/51 Tvrdoň Josef

VM-Zašovská722

Jakešová Božena                 VM-Hulince 194 Kotlíková Zdena            VM-U Apolla801

Bednářová Eva                     VM-Husova 16 Malý Vilibald                 VM-Palackého 44

Sochová Anežka                  Poličná 1 Vybíralová Vlasta          VM-Kraiezova104

Poláchová Oldřiška             Juřinka 119 Kozáková Vladana         VM-Masarykova7

Macháňová Hana               VM-Králova 1093 Stanovské Jarmila            VM-Tolstého11

Moričová Marie                  VM-Tolstého 1138 Vojtěchová Věra            VM-Sušilova 716

Šulákova Marta                   Růžďka 206 Hrušková Jana

VM-Nádražní207

Fajmonová Božena               VM-Zašovská 737 Bezděková Marta                 VM-Sokolská



Skočková Věra      VM-Sokolská 134

V úterý 15.6. zájezd KS do Bystřice p. Hostýnem. Na pozvání tamějšího KS jsme sehráli s nimi

petangový turnaj. Oni jsou zavedeným petangovým oddílem.

Byla to velmi zdařilá akce.

Ve čtvrtek 17.6. uskutečnili členové KS Zájezd do zámku a parku Lešná. Doprava autobusem Městské

hromadné dopravy. Prohlídka zámku i parku byla pěkná.

Ve čtvrtek 24.6. uskutečnila se v KS Opožděná májová veselice. K poslechu hrál p. Robert Šváb.

Po dlouhé době živá hudba, spokojenost.





ZÁŘÍ
Ve čtvrtek 2. září se uskutečnila pod záštitou MěNV Valašské Meziříčí akce Senioři bez nehod.

Pan Patík z BESIP Zlín a p. Malcharcik z Policie ČR Vsetín informovali o situaci v nehodovosti v okrese

Vsetín. Na nehodovosti se podílejí do značné míry senioři. Cílem přednášky bylo informovat o

příčinách, vysvětlili správný postup, jak se haváriím vyhnout.

Přednáška zajímavá, aktuální problematika.

……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………….

V úterý 7. září uskutečnil se zájezd do Tovačova a Kroměřížských zahrad. Zúčastnilo se 47 seniorů.

Jak zámek v Tovačově, samotný Tovačov, tak zahrady v Kroměříži byly velmi zajímavé.

Dne 9. září byl v KS promítnut film Řím věčné město. Záznam pořídil Ing. Mareček, který v Římě
několikrát byl.

Záznam pojednává o památkách Říma a Vatikánu. Zájem posluchačů byl dobrý.



……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………..

Ve čtvrtek 16. září uskutečnila se v KS Taneční Zábava. Hrál p. Robert Šváb.

……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………..

Dne 14.září nás navštívili členové KS Bystřice pod Hostýnem.



……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………..



Dne 23. září přednesl a promítnul p. Jiříček své poznatky z Jordánska a Izraele. Zážitků mnoho,

promítání muselo se zkrátit. Jiný kraj, jiný mrav.

……………………………………………………………………………………………………………
………………..

Dne 30. září uskutečnila se jako každý rok Beseda se starostou města. Starosta Robert Stržínek měl

připravenou velmi zajímavou prezentaci, jak k rozvoji města, tak průřez jeho 7 let starostování.





ŘÍJEN
Ve čtvrtek 7. října uskutečnila se v KS výstava Patchwork. Zároveň v sále KS promítnul předseda p. Zeť
Procházku historií Krásna a Valašského Meziříčí.

Vystavená díla udivují nápaditostí, pestrostí a pečlivostí provedení. Díky.

……………………………………………………………………………………………………………
………………..



Ve čtvrtek 14. října uskutečnilo se Setkání jubilantů za 2. pololetí 2021. Pozváni byli tito senioři:

Bechný Stanislav Kubíček Ludvík

Bětuňáková Marta Meinnerová Marie

Dobešová Jarmila Michajlov Sergej

Drozdová Olga Michajlová Muricová Ema

Grigová Eva Mikušek Miroslav

Hadaš Josef Pavlíková Marie

Heřmanová Marie Pernická Bohumila

Chuděj Petr Pešlová Jaroslava Ing

Jakeš Ivan Pilař Milan

Janíčková Růžena Pitrunová Anna

Janišová Milena Scheierová Ivana

Janoštík Pavel Šebestová Jaroslava

Kabeláčová Eva Vargová Tereza

Klosová Věra Venturová Jindřiška

Kotíková Edeliranda Wrzecká Marie

Krhovjáková Anna Zachrdla Milan

Křiváková Marie Zeť Jindřich

……………………………………………………………………………………………………………
…………………………………..



Dne 21.10.2021 zajistila pí Valchařová z MěÚ Valašské Meziříčí v KS divadelní představení Senioři bez

nehod. Moderoval p. Jiří Svoboda.

Akce má seniorům vysvětlit způsob bezpečného chování na silnici, v autobuse, na cyklostezce.

Poučné a zábavné.

……………………………………………………………………………………………………………
…………………………………………..

Dne 28.10.2021 uskutečnilo se v KS Taneční odpoledne. Hrál tradičně p. Robert Šváb.

……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………..



LISTOPAD
Ve čtvrtek 4. listopadu promítnul p. Zeť Operetu Vinobraní.

……………………………………………………………………………………………………………
………………………………….

Ve čtvrtek 11.11.2021 uskutečnila se v KS beseda s vedoucím obchodu a marketingu Mlékáren Krásno

panem Zdeňkem Bukovjanem k Historii a současnosti tohoto podniku.

Beseda byla velmi zajímavá,p.Bukovjan odpověděl na řadu otázek.



Dne 17. listopadu se uskutečnil zájezd do ostravského divadla na představení West Side story. Zájezd

se uskutečnil po dlouhé přestávce. Diváci byli velmi spokojeni.

……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………..

Ve čtvrtek 18. listopadu uspořádaly ženy v KS Bleší trh. Přestože trh byl propagován měl asi

vzhledem k současné kovidové době slabou úroveň.



……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………



Ve čtvrtek 25. listopadu uskutečnilo se pro pozvané Setkání jubilantů za 2. pol. 2021. Jubilantům

tradičně zazpíval sbor BESEDA.

Jubilanti 2. pololetí 2021

Adamcová Marie Pastuchová Hana

Adamec Karel Pernická Zdena

Axmannová Olga Pilařová Marie

Bajar Josef Píša Milan

Bajarová Jiřina Piškulová Františka

Dobešová Jarmila Podzemná Anežka

Horáček Josef Staňová Marta

Jedličková Ludmila Starý Jindřich

Jílková Jarmila Španihelová Marie

Křiváková Marie Uvírová Zdenka

Kunetková Marie Vahalíková Jitka

Michalová Věra Zachrdla Milan

Novosadová Miroslava Vičíková Dagmar



PROSINEC
V pondělí 2. prosince uskutečnila se v KS Soutěž o ručně upečený perník. Akce se nepovedla.

Napekla pouze jedna účastnice a to pí Růžena Humeníková. Ostatní se na pečení perníků nepodíleli.

Akci lze hodnotit jako nepovedenou.

……………………………………………………………………………………………………………
……………………………………………….

Ve čtvrtek 9. prosince uskutečnila se návštěva zámku Kinských. Zámek prošel rozsáhlou rekonstrukcí

a Klub byl pozván na prohlídku opravených prostor.

Senioři byli zvědaví, jak to v zámku vypadá, a tak se zúčastnilo cca 50 zvědavých návštěvníků.

Stavební práce byly ukončeny, ale v zámku probíhají natěračské práce, osazování vitrín, uklízecí práce

a podobně. Na návštěvu bylo ještě brzo.



Ve čtvrtek 16. prosince uskutečnilo se tradiční Posezení při svíčkách. Pěvecký sbor POHODA zazpíval

koledy, bylo rozdáno vánoční cukroví, nálada byla skoro vánoční. Pozvaní zástupci MěÚ se nemohli

z důvodu zasedání Rady zůčastnit. Opožděně dorazila místostarostka pí Odstrčilová.



Ve čtvrtek 30. prosince uskutečnila se v KS Silvestrovská taneční zábava.


